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Folketingets Finansudvalg 

Folketinget 

19. november 2014 

2014-4681 

Finansudvalget har i brev af 13. november 2014 stillet mig følgende § 28 

spørgsmål til aktstykke 21, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Frank Aaen (EL). 

§ 28 spørgsmål nr. 17: 

”Ministeren bedes redegøre for, hvilke togtyper Nordjyske Jernbaner påtænker 

at indsætte på strækningen Skørping-Frederikshavn, efter at strækningen er 

blevet elektrificeret i 2025?” 

Svar: 

Som oplyst i mine tidligere svar strækker den planlagte aftale mellem Trans-

portministeren og regionen sig potentielt frem til 2025, og det er helt åbent, 

hvordan trafikken herefter skal tilrettelægges. Nordjyske jernbaner har i for-

længelse heraf oplyst, at man ikke på nuværende tidspunkt har planer for ma-

terielanskaffelser efter 2025. 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 

 

 

 

 

Finansudvalget 2014-15
Aktstk. 21 endeligt svar på § 28 spørgsmål 17
Offentligt


